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ПРОТОКОЛ 

от 

проведено заседание на ПК по Туризъм, екология селско стопанство и инвестиции (ТЕССИ)  

 

Днес, 18.09.2024 г. (сряда), от 13.30 ч., в кабинета на председателя на ОбС, се проведе заседание 

на ПК по ТЕССИ, в състав: 

 ПК по ТЕССИ присъства Отсъства забележка 

1. Андрей Андреев – председател     

2. Елисавета Иванова– зам.-председател     

3. Христо Кюркчиев- член     

4. Пламен Андреев - член     

5. Хатидже Хасан  - член     

6. Хава Хамидова - член     

 

 В заседанието участваха инж. Янко Йорданов – кмет на общината, Др. Андреева – 

директор ОА, кметове на кметства и Ан. Асенова – председател на ОбС. 

 От заседанието отсъства Елисавета Иванова. 

 От залата отсъства Христо Кюркчиев. 

 Заседанието се откри и ръководи от Андрей Андреев – председател на ПК по ТЕССИ. 

 Председателят на комисията представи дневния ред и даде думата за предложения. 

 Предложения по дневния ред не постъпиха и председателят предложи прекратяване на 

разискванията по дневния ред. 

 С 4 гл. „за” предложението се прие. 

 От залата отсъства Христо Кюркчиев. 

 Председателят подложи на гласуване предложения дневен ред. 

 С 4 гл. „за” се прие следния 

  

ДНЕВЕН РЕД: 

1 - 1. Докладна записка от Ан. Асенова – председател на ОбС, относно извънредно общо 

събрание на акционерите на „МБАЛ – Шумен“ АД,  гр. Шумен, на 27.09.2024 г. и резервна дата 

на 14.10.2024 г. 

2 - 2. Докладна записка от Г. Хаджъ – кмет с. Кочово, относно доклад за дейността и проблемите 

на кметство с. Кочово, общ. Велики Преслав. 

3 - 3. Докладна записка от Ю. Лозанов – кмет с. Имренчево, относно доклад за дейността и 

проблемите на кметство с. Имренчево, общ. Велики Преслав. 

4 - 4. Докладна записка от Г. Бенев – кмет с. Хан Крум, относно доклад за дейността и 

проблемите на кметство с. Хан Крум, общ. Велики Преслав. 

5 - 5. Докладна записка от Ив. Бекташев – кмет с. Суха река, относно доклад за дейността и 

проблемите на кметство с. Суха река, общ. Велики Преслав. 

6 - 6. Докладна записка от Г. Недялков – кмет с. Златар, относно доклад за дейността и 

проблемите на кметство с. Златар, общ. Велики Преслав. 

7 - 7. Докладна записка от О. Исмаил – кмет с. Мостич, относно доклад за дейността и 

проблемите на кметство с. Мостич, общ. Велики Преслав. 

8 - 10. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно отчет изпълнение на 

бюджета и сметките за средства от ЕС на община Велики Преслав към 31.12.2023 г. и отчет за 

състоянието на общинския дълг и дълга на лицата по чл. 8а от ЗОД за 2023 г. 

  

По т.1 извънредно общо събрание на акционерите на „МБАЛ – Шумен“ АД,  гр. Шумен, на 

27.09.2024 г. и резервна дата на 14.10.2024 г. 

Г-жа Ан. Асенова подробно представи докладната и даде допълнителни разяснения по нея. 

Отношение по докладната взе Пламен Андреев, който постави доуточняващ въпрос по т. 2 и по 

т. 3 от решението. 

Въпрос постави и г-жа Х. Хасан – какво се има предвид с изписването на текста по т. 2 от 

решението: „допуска предварително изпълнение на решението“. 

На въпросите г-жа Ан. Асенова подробно отговори. 
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 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 Г-н Ан. Андреев подложи на гласуване проекта за решение точка по точка.  

 По т. 1, т. 2, т. 3, т. 4, т. 5, т. 6, т. 7 и т. 8 комисията упълномощи с 5 гл. „за“ 

представителят на общината да гласува със „ЗА“ по всички точки. 

 Т. 2 се прие с 5 гл. „за“. 

 

По т.2: доклад за дейността и проблемите на кметство с. Кочово, общ. Велики Преслав. 

 Докладната записка не се разглежда, поради отсъствие на вносителя. 

 

По т.3: 3 доклад за дейността и проблемите на кметство с. Имренчево, общ. Велики Преслав. 

 Докладната записка не се разглежда, поради отсъствие на вносителя. 

 

По т.4: доклад за дейността и проблемите на кметство с. Хан Крум, общ. Велики Преслав. 

 Докладната записка не се разглежда, поради отсъствие на вносителя. 

 

По т.5: доклад за дейността и проблемите на кметство с. Суха река, общ. Велики Преслав. 

Вносителят г-н Ив. Бекташев представи докладната. 

Въпрос относно достатъчно ли е количеството на водата за водоснабдяване на селото постави г-

н Пл. Андреев. 

На въпроса вносителят отговори: „след включването на двата кладенеца към водопроводната 

мрежа, дебита на вода се подобри и към момента нямаме проблеми с водоснабдяването в 

селото“. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за“ доклада бе приет. 

 

По т.6: доклад за дейността и проблемите на кметство с. Златар, общ. Велики Преслав. 

 Докладната записка не се разглежда, поради отсъствие на вносителя. 

 

По т.7: доклад за дейността и проблемите на кметство с. Мостич, общ. Велики Преслав. 

Вносителят г-н Ор. Исмаил представи докладната и като основни проблеми за селото посочи 

проблемът с липсата на кофи за смет, от които наполовина са неизползваеми, и проблемът с 

бездомните кучета. 

По отношение на поставения проблем мнение изказаха Хр. Кюркчиев, Пл. Андреев. 

По отношение на проблема с кофите за смет изказване направи и инж. Ян. Йорданов. Инж. 

Йорданов обърна внимание на високият размер на разхода, като сума, с която Общината 

дофинансира ТБО и предложи ОбС да мисли в посока за увеличаване на таксата битови 

отпадъци. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за“ доклада бе приет. 

 

По т.8: отчет изпълнение на бюджета и сметките за средства от ЕС на община В. Преслав към 

31.12.2023 г. и отчет за състоянието на общ. дълг и дълга на лицата по чл.8а от ЗОД за 2023 г. 

Инж. Ян. Йорданов отговори на зададен въпрос от Пламен Андреев, касаещ причината, поради 

която толкова късно е приет бюджет 2023 г. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за“ решението бе прието. 

 

 

 Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито в 14,10 ч. 

 Настоящият протокол е изготвен в един екземпляр. 

 

 Андрей Андреев,  п 

 Председател на ПК по ТЕССИ         Изготвил: Т. Янкова – гл. спец. АО в Звено ОбС 

 

 


